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Zápis průběhu 5. zasedání Zastupitelstva městského obvodu 
Martinov, konaného dne 10. 6. 2019 
 
________________________________________________________________________________________ 

Přítomni:    14 členů Zastupitelstva městského obvodu Martinov  

 Mgr. Dagmar Lapešová, DiS. – tajemnice ÚMOb Martinov 

Omluven:    Miroslav Bongár 

Místo konání:   jednací místnost MOb Martinov, od 18:00 hodin  

Ověřovatelé:    Karel Civín, Bc. Michal Stebelak 

 

Zasedání zastupitelstva zahájila a vedla starostka, paní Jolana Kavalková, která pozdravila všechny přítomné, 

oznámila, že z jednání se omluvil Miroslav Bongár, je přítomno 14 členů ZMOb a zastupitelstvo 

je usnášeníschopné. Paní starostka oznámila, že zápis provede paní Lapešová, kterou vítá. Také přivítala 

a představila zaměstnance ÚMOb Martinov, oznámila, že chybí pouze paní Hausnerová, která je u lékaře Zápis 

4. zasedání zastupitelstva ze dne 15.4.2019 byl ověřovateli, panem MVDr. Alešem Besuchem a panem Ing. Jiřím 

Ďurákem podepsán bez výhrad. Ověřovateli 5. zasedání zastupitelstva byli ustanoveni pan Karel Civín 

a Bc. Michal Stebelak (hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel se 1 – Bc. Stebelak).  

Členům ZMOb byl na stůl doručen dodatek programu, kterým byl doplněn program o jeden bod projenání a bylo 

změněno pořadí projednávaných bodů. 

Starostka dále seznámila členy obvodního zastupitelstva s programem zasedání. Tento program včetně dodatku 

byl schválen všemi hlasy pro. 

 

Materiál č. ZMOb_M 1 
Výsledek hospodaření městského obvodu Martinov k 31. březnu 2019 

Zastupitelstvu městského obvodu Martinov byl předložen k projednání a následnému schválení výsledek 

hospodaření MOb Martinov k 31. březnu 2019. 

Diskuse neproběhla. 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov  

1) projednalo 

výsledek hospodaření SMO – Městského obvodu Martinov za období od 1. ledna do 31. března 2019 

2) schvaluje 

výsledek hospodaření SMO – Městského obvodu Martinov za období od 1. ledna do 31. března 2019 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel se 0 

Bylo přijato usnesení č. 45/5 
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Materiál č. ZMOb_M 2 
4. rozpočtové opatření Městského obvodu Martinov k 30. dubnu 2019 

Rozpočtové opatření se navrhuje z důvodu nutnosti změny pojistné smlouvy na pojištění členů JSDH Martinov. 

Výše rozpočtového opatření je v částce nejvyšší navrhované varianty sjednaného pojištění z důvodu nutnosti 

zabezpečení financování výdajů před schválením samotného právního úkonu (schválení pojistné smlouvy). 

Z výše uvedených důvodů jsou navyšovány výdaje u paragrafu Požární ochrana – dobrovolná část. Toto 

navýšení je kompenzováno snížením výdajů u paragrafu Činnost místní správy. 

Rozpočtové opatření bylo schváleno RMOb Martinov dne 29.04.2019 usnesením č. 148/11. 

Diskuse neproběhla. 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov bere na vědomí 

4. rozpočtové opatření Městského obvodu Martinov k 30. dubnu 2019 ve výši 0,00 % schváleného upraveného 

rozpočtu Městského obvodu Martinov na rok 2019 v souladu s usnesením Zastupitelstva městského obvodu 

Martinov č. 32/1M ze dne 27. prosince 2018 – výdaje. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel se 0 

Bylo přijato usnesení č. 46/5 

 

Materiál č. ZMOb_M 3 
Následná finanční kontrola u příjemců neinvestiční účelové dotace na rok 2018 

Všechna vyúčtování byla doložena kopiemi příslušných dokladů, které byly kontrolní skupinou osobně 

zkontrolovány s originály dokladů založených v účetnictví jednotlivých organizací. Kopie dokladů jsou 

založeny v kanceláři tajemnice ÚMOb Martinov. 

Diskuse neproběhla. 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov bere na vědomí 

vyúčtování finančních příspěvků jako následnou veřejnosprávní kontrolu u příjemců neinvestiční účelové dotace 

podle zákona č. 320/2001 Sb., o finanční kontrole ve znění pozdějších předpisů, na rok 2018, a to u:  

1) Sboru dobrovolných hasičů Martinov, ve výši 50.000 Kč na jejich činnost v roce 2018, v souladu 

s Veřejnoprávní smlouvou o poskytnutí neinvestiční účelové dotace z rozpočtu SMO, Městského obvodu 

Martinov č. 1/2018-VpS 

2) HBC Martinov, o. s., ve výši 20.000 Kč na jejich činnost v roce 2018, v souladu s Veřejnoprávní smlouvou 

o poskytnutí neinvestiční účelové dotace z rozpočtu SMO, Městského obvodu Martinov č. 2/2018-VpS 

3) Tělocvičné jednoty SOKOL Martinov, ve výši 29.700 Kč na jejich činnost v roce 2018, v souladu 

s Veřejnoprávní smlouvou o poskytnutí neinvestiční účelové dotace z rozpočtu SMO, Městského obvodu 

Martinov č. 3/2018-VpS 

4) Tělocvičné jednoty SOKOL Martinov, ve výši 2.500 Kč na akci Pálení čarodějnic a stavění Májky v roce 

2018, v souladu s Veřejnoprávní smlouvou o poskytnutí neinvestiční účelové dotace z rozpočtu SMO, 

Městského obvodu Martinov č. 4/2018-VpS 

5) Tělocvičné jednoty SOKOL Martinov, ve výši 2.000 Kč na akci Dětský den a kácení Májky v roce 2018, 

v souladu s Veřejnoprávní smlouvou o poskytnutí neinvestiční účelové dotace z rozpočtu SMO, Městského 

obvodu Martinov č. 5/2018-VpS 

6) Tělocvičné jednoty SOKOL Martinov, ve výši 2.000 Kč na akci Sportovní olympiáda pro děti aneb 

rozloučení s létem v roce 2018, v souladu s Veřejnoprávní smlouvou o poskytnutí neinvestiční účelové 

dotace z rozpočtu SMO, Městského obvodu Martinov č. 6/2018-VpS 
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7) Tělocvičné jednoty SOKOL Martinov, ve výši 3.800 Kč na úhradu nákladů na startovného na Futsalové 

soutěži v roce 2018, v souladu s Veřejnoprávní smlouvou o poskytnutí neinvestiční účelové dotace 

z rozpočtu SMO, Městského obvodu Martinov č. 7/2018-VpS 

8) Sboru Jednoty bratrské v Ostravě, ve výši 10.000 Kč na částečnou úhradu provozních nákladů souvisejících 

s jejich činností v roce 2018, v souladu s Veřejnoprávní smlouvou o poskytnutí neinvestiční účelové dotace 

z rozpočtu SMO, Městského obvodu Martinov č. 8/2018-VpS 

9) Mysliveckého spolku Děhylov, ve výši 8.000 Kč na úhradu krmení pro volně žijící zvěř a na úhradu 

pachových zradidel v roce 2018, v souladu s Veřejnoprávní smlouvou o poskytnutí neinvestiční účelové 

dotace z rozpočtu SMO, Městského obvodu Martinov č. 9/2018-VpS 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel se 0 

Bylo přijato usnesení č. 47/5 

 

Materiál č. ZMOb_M 4 
5. rozpočtové opatření Městského obvodu Martinov k 31. květnu 2019 

Rada města svým usnesením č. 01289/RM1822/21 ze dne 07.05.2019 schválila městskému obvodu neinvestiční 

dotaci na zajištění voleb do Evropského parlamentu, které se uskuteční ve dnech 24. a 25. května 2019. Toto 

navýšení se projeví u paragrafu „Volby do Evropského parlamentu“. 

Rozpočtové opatření bylo schváleno RMOb Martinov dne 15.05.2019 usnesením č. 166/12. 

Diskuse neproběhla. 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov bere na vědomí 

5. rozpočtové opatření Městského obvodu Martinov k 31. květnu 2019 ve výši 0,15 % schváleného upraveného 

rozpočtu Městského obvodu Martinov na rok 2019 v souladu s usnesením Zastupitelstva městského obvodu 

Martinov č. 32/1M ze dne 27. prosince 2018 – dotace. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel se 0 

Bylo přijato usnesení č. 48/5 

 

Materiál č. ZMOb_M 5 
Účetní závěrka, výsledek hospodaření – závěrečný účet a inventarizace majetku a závazků 
Městského obvodu Martinov za rok 2018 

Zastupitelstvu městského obvodu byla k projednání a schválení předložena účetní závěrka a výsledek 

hospodaření Městského obvodu Martinov za rok 2018. Výsledek přezkoumání hospodaření podle zákona 

č. 420/2004 Sb., o přezkoumávání hospodaření územních samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí 

ve znění pozdějších předpisů byl vyjádřen dle § 10 odst. 3 písm. a), tzn., že nebyly zjištěny chyby a nedostatky 

a nebylo zjištěno porušení rozpočtové kázně ani neúplnost, neprůkaznost nebo nesprávnost vedení účetnictví. 

Na doporučení auditorské firmy se v tomto případě závěrečný účet schvaluje bez výhrad. 

Účetní závěrka, výsledek hospodaření – závěrečný účet a inventarizace majetku a závazků byla doporučena 

ke schválení RMOb Martinov dne 27.05.2019 usnesením č. 172/13. 

Diskuse neproběhla. 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov 

1) schvaluje 

a) účetní závěrku Statutárního města Ostravy – Městského obvodu Martinov za rok 2018 
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b) účetní převod výsledku hospodaření ve schvalovacím řízení (účet 431) vykázaný za  účetní období 

roku 2018 ve výši 4 436 934,77 Kč do výsledku hospodaření předcházejících účetních období 

(účet 432) 

2) projednalo 

a) Závěrečný účet – Zprávu o výsledku hospodaření městského obvodu Martinov za rok 2018  

b) Protokol a Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření Statutárního města Ostrava, městského 

obvodu Martinov za rok 2018 provedeného firmou HZ Brno, spol. s  r.o.  

3) schvaluje 

v souladu s § 84 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) ve znění pozdějších 

předpisů závěrečný účet Statutárního města Ostrava, městského obvodu Martinov za rok 2018 bez výhrad  

4) projednalo 

Závěrečný inventarizační zápis z provedené inventarizace majetku, pohledávek a závazků Statutárního 

města Ostravy – Městského obvodu Martinov za rok 2018 ze dne 31. ledna 2019 

5) schvaluje 

výsledek provedené inventarizace majetku, pohledávek a závazků Statutárního města Ostravy – Městského 

obvodu Martinov ke dni 31. prosince 2018 doložený Závěrečným inventarizačním zápisem z provedené 

inventarizace majetku a závazků za rok 2018 ze dne 31. ledna 2019 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel se 0 

Bylo přijato usnesení č. 49/5 

 

Materiál č. ZMOb_M 6 
Rozhodnutí o podání žádosti o dotaci na projekt „Ozdravné pobyty pro předškoláky“ v rámci 
dotačního programu Moravskoslezského kraje 

Rada města svým usnesením č. 01459/RM1822/24 ze dne 04.06.2019 souhlasila se zahájením přípravy 

a s podáním žádosti o dotaci z dotačního programu „Příspěvky na ozdravné pobyty“ (ŽPZ/04/2018) vyhlášené 

Moravskoslezským krajem. 

Dle ustanovení čl. 10 odst. 15 písm. a) Statutu města Ostravy rozhoduje o podání žádosti Zastupitelstvo 

městského obvodu. 

Diskuse neproběhla 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov rozhodlo 

o podání žádosti o dotaci pro projekt „Ozdravné pobyty pro předškoláky“ v rámci dotačního programu 

Moravskoslezského kraje. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel se 0 

Bylo přijato usnesení č. 50/5 

 

Materiál č. ZMOb_M 7 
Zpráva finančního výboru pro Zastupitelstvo městského obvodu Martinov  

Předsedkyně finančního výboru podala zprávu z 1. zasedání finančního výboru Zastupitelstva městského 

obvodu Martinov společně s výsledky provedené kontroly. Informovala, že další zasedání se uskuteční v měsíci 

listopadu s ohledem na projednání návrhu rozpočtu na rok 2020. 
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Diskuse neproběhla 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov bere na vědomí 

zprávu z 1. zasedání finančního výboru Zastupitelstva MOb Martinov, konaného dne 7. června 2019 v souladu 

s čl. 14 odst. 6 Jednacího řádu Zastupitelstva městského obvodu Martinov na volební období 2018 – 2022 

za období leden 2019 – květen 2019. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel se 0 

Bylo přijato usnesení č. 51/5 

 

Materiál č. ZMOb_M 8 
Studie úpravy podkrovních prostor pro vestavbu bytových jednotek v budově Radnice  

Na základě usnesení ZMOb č. 36/3 ze dne 11. února 2019, kterým bylo uloženo RMOb Martinov zadat 

vypracování studie přestavby půdních prostor budovy radnice, byla vybrána firma „Ing. Jiří Londýn“. Studie 

je zpracována jako nejoptimálnější rozložení bytů. Případné podrobnější zpracování rozložení bude řešeno 

následně při zpracování projektové dokumentace, která bude přizpůsobena podmínkám případné dotace. 

Pan Civín se zeptal na větu ve studii, která předjímá spolupráci architekta na autorském dozoru při realizaci 

stavby, o kterého architekta se jedná. Paní starostka uvedla, že architekt zatím není a předpokládá se spolupráce 

pana Londýna s architektem, který bude vybrán posléze u projektu, zatím žádný není. Pan Civín se zeptal, kdy 

bude architekt určen, paní starostka sdělila, že na základě výběrového řízení. 

Zastupitelům byly poskytnuty tři výtisky studie a poskytnut čas k jejich prostudování. 

Ing. Míková, Ph.D., se zeptala, zda je ve studii vyjádření statika, zda je to vůbec možné. Paní starostka 

odpověděla, že bez toho by to určitě neudělali, pokud by statik řekl, že to možné není. Ing. Míková, Ph.D. 

konstatovala, že ve studii vyjádření statika není, a proto se ptá, zda nějaké vyjádření statiky bylo. Na toto 

reagoval Ing. Ďurák, že projektant Londýn, který studii zpracovával, toto se statikem konzultoval a bylo mu 

řečeno, že takto to může být. Ing. Míková, Ph.D. se zeptala na výpočty, Ing. Ďurák odpověděl, že písemně 

do studie výpočty statika se nedávaly, nebyly potřeba. Ing. Míková, Ph.D. s odpovědí nesouhlasila. 

Ing. Ďurák dále pokračoval, že studie měla říct, jestli to lze provést. Dále konstatoval, že pan Janík a pan Londýn 

se na ní podíleli tak, aby pořešili jak statiku, tak návrh řešení, jestli je to technicky proveditelné a došli k názoru, 

že ano. RMOb takto předložená a zpracovaná studie stačí, neboť podle jejich názoru odpovídá tomu, 

co potřebovali vědět a to tomu, že je možno v půdních prostorech byty vystavět. Pokud pro členy ZMOb bude 

důležité výpočty, budou zajištěny výpočty. 

Dále se Ing. Míková, Ph.D. dotázala na parkovací místa. Ing. Ďurák odpověděl, že s parkovacími místy 

je počítáno na pozemcích mezi úřadem a hasičárnou, víc na pozemku u hasičárny, a ve studii nejsou zakresleny, 

neboť počet parkovacích míst se odvíjí od velikosti bytů. Podle vyjádření pana Janíka jsou v uvedených 

pozemcích vedeny sítě, proto by parkoviště muselo být rozebíratelné. 

Také se Ing. Míková, Ph.D. dotázala, kde MOb vezme 20 mil. Kč na hrubou stavbu a další mil. na úpravu 

interiérů. Ing. Ďurák odpověděl, že financování se teprve budou řešit, neboť aby bylo možno vůbec něco začít 

řešit, bylo nutno zpracovat studii. Předpoklad je požádat o dotaci, ze které by se investice financovala, 

ale konkrétní představa ještě není, neboť programy zatím nejsou otevřené. MOb neuvažuje, že by investici 

financovala jiným způsobem, například úvěrem, prvotní je dotace, pouze v případě, že by to touto cestou 

nevyšlo, nebo by nebyla možnost dotace, tak by se začalo uvažovat nad možností úvěrování.  

Pan Šeděnka se zeptal, zda studie stála nějaké peníze. Ing. Ďurák odpověděl, že samozřejmě.  

Pan Šeděnka si přeje v zápise uvést: „Na dotaz Ing. Míkové bylo odpovězeno místostarostou, že písemné 

vyjádření statika není nutné ke studii“. (uvedeno – viz zvýrazněný text výše). Dále pan Šeděnka uvedl, že kdyby 

se později něco stalo, tak ať není zle. Také on, stejně jako Ing. Míková, Ph.D., je přesvědčen, že písemné 

vyjádření by ve studii mělo být. Ing. Ďurák konstatoval, že studie je písemná a ta říká, že takto to lze provést. 

Dále reagoval, že 20 let se řeší statika, protože si všichni myslí, že něco nejde, ale studie ukázala, že lze. Nelze 
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v těch tam udělat společnské prostory, neboť to neudrží 200 lidí na jednom místě, ale bytová výstavba, tam není 

problém. 

Další diskuse neproběhla. 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov 

1) projednalo 

studii úpravy vnitřních prostor pro vestavbu bytových jednotek v budově Radnice na p. č. 3056/3 v k. ú. 

Martinov ve Slezsku 

2) souhlasí 

se zpracovanou studii úpravy vnitřních prostor pro vestavbu bytových jednotek v budově Radnice 

na p. č. 3056/3 v k. ú. Martinov ve Slezsku 

3) schvaluje 

zpracovanou studii úpravy vnitřních prostor pro vestavbu bytových jednotek v budově Radnice 

na p. č. 3056/3 v k. ú. Martinov ve Slezsku 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel se 1 (Křížek) 

Bylo přijato usnesení č. 52/5 

 

Materiál č. ZMOb_M 9 
Investiční záměr – rekonstrukce místního rozhlasu  

Paní starostka informovala o záměru rekonstrukce místního rozhlasu drátového rozhlasu na bezdrátový. V tomto 

případě se nejedná o opravu, i přesto, že rozhlas nefunguje, ale jedná se o rekonstrukci, a to z důvodu toho, 

že měníme jeho současný vzhled. Již v loňském roce byla plánovaná rekonstrukce drátového rozhlasu, k této 

rekonstrukci ovšem nedošlo a finanční prostředky byly převedeny do rozpočtu roku 2019. Po této rekonstrukci 

bude celý místní rozhlas v Martinově bezdrátový. 

Pan Civín se dotázal, jak budou napájeny bezdrátové hlásiče. Paní starostka odpověděla, že hlásiče budou stejné, 

jako ostatní bezdrátové hlásiče. Pan Civín se řekl, že baterky u stávajících bezdrátových hlásičů jsou napájeny 

z veřejného osvětlení, ale k tomu je potřeba souhlas MMO, odboru dopravy a Ostravských komunikací. Paní 

starostka uvedla, že jí bylo sděleno, že to si řeší firma sama. Pan Civín sdělil, že tento souhlas si musí městský 

obvod zajistit sám a upozornil na možnost, že by při jednání s OK, a.s., společností ČEZ a případně také MMO 

mohlo dojít k tomu, že městský obvod nedostane povolení. Paní starostka sdělila, že volala na OK, a.s. kvůli 

napojení hlásičů na veřejné osvětlení na ulici Dubová a bylo jí sděleno, že na této ulici vůbec osvětlení není 

předané, a navíc není v dobrém stavu. Paní starostka bude dále v této věci jednat. 

Dále paní starostka informovala o tom, že v rámci rekonstrukce bude také rozšíření o možnost zasílání hlášení 

rozhlasu pomocí služeb SMS. 

MVDr. Besuch se zeptal, zda se schvaluje oprava nebo rekonstrukce a jestli není potřeba výběrové řízení. Paní 

starostka konstatovala, že v toto chvíli zastupitelstvo pouze vezme na vědomí záměr provést rekonstrukci 

místního rozhlasu a protože se nejedná o získání nového majetku nebude o investici rozhodovat ZMOb, 

ale pouze RMOb. 

Další diskuse neproběhla. 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov 

1) bere na vědomí 

zprávu starostky MOb Martinov o záměru rekonstrukce místního rozhlasu a cenovou nabídku plánované 
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rekonstrukce 

2) ukládá 

radě MOb Martinov zadat provedení rekonstrukce místního rozhlasu 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel se 0  

Bylo přijato usnesení č. 53/5 

 

 
Obecné a organizační: 

1) Paní starostka požádala o návrhy na pojmenování nové ulice: Jasanová, Prostřední padělky (Ing. Bondy), 

Dubová II (Bc. Stebelak) U Plesanky (Hradil – host na výzvu paní starostky). MUDr. Máca uvedl, 

že se podíval do seznamu ulic v Ostravě a zjistil, že jsou asi všechny názvy stromů (Kaštanová, Březová, 

Dubová, Břízová, Lípová, atd.). Ing. Ďurák podal návrh, aby Komise heraldická sama podala návrh 

na název ulice, když my žádný nemáme, pan Civín upozornil, že městský obvod musí dát návrh 

a Komise potom jenom kontroluje, zda již název neexistuje či zda již není někým navržen. Další návrhy 

nepadly. Paní starostka navrhla, že osloví obyvatele ulice Dubová. Ing. Ďurák navrhl dát výzvu občanům 

do časopisu Martin k podání návrhů. 

2) Dále starostka sdělila, že pro letošní rok již není možno vstoupit do aplikace sdílených kol, ale pro rok 

2020 je možno se zapojit. Po prázdninách je nutno navrhnou alespoň 5 míst pro umístění stání, 

ze kterých se bude vybírat. Do dalšího zastupitelstva po prázdninách navrhnout místa. Tím, že Martinov 

je vedle Poruby, tak je to dobré místo. MVDr Besuch navrh místo u zastávek MHD.  

3) Dále starostka sdělila výsledek jednání ohledně značky Průjezd zakázán. Policie se vyjádřila 

nesouhlasně. Jednání se zúčastnil i zaměstnanec silničněsprávního úřadu pan David Nogol, kterému 

paní starostka předala slovo. Pan Nogol uvedl, že odbočení z ulice Průběžné na ulici Na Svobodě 

je zakázáno značkou Zákaz odbočení vlevo pro nákladní auto a podle vyjádření Policie ČR pokud tam 

nikdo auto nechytne přímo při odbočování, tak se nedá nic řešit. Pan Šeděnka uvedl, že celá ulice 

Na Svobodě byla obytnou zonou, pan Nogol sdělil, že neví kdy byla značka posunuta až na křižovatku 

k Maximu, pokud se dohledají dokumenty, že dopravní značení bylo umístěno již dříve na křižovatce 

s ulicí Průběžnou a s ulicí Martinovskou, je možno požádat o změnu a vrátit tam značku Obytná zóna 

zpět, jinak není možno tuto značku přemístit. Ing. Ďurák doporučil prošetřit tento stav. Pan Civín uvedl, 

že na křižovatku ulice Na Svobodě s ulicí Průběžná nepůjde dát cedule Obytná zóna z důvodu, že zde 

není žádný obytný dům. Starostka také uvedla, že mluvila se zástupci společnosti Hruška, aby zajistili 

neprojíždějí svých automobilů po ulici Na Svobodě. 

4) Pan Šeděnka upozornil na chybějící označení ulice Na Svobodě na křižovatce s ulicí Martinovská, paní 

starostka přislíbila nápravu. Dále upozornil na havarijní stav kotle v Areálu podnikatelů; řeší 

se ve spolupráci s panem Václavíkem. Upozornil na neomluvení se starostky z valné hromady 

Honebního společenství. 

5) MVDr. Besuch informoval, že si někteří podnájemci Areálu podnikatelů stěžují na špatný stav silnic 

a nebytových prostor, stejně jako na chování nájemce p. Václavíka. K tomuto se připojil i pan Křížek. 

Reagovala paní starostka a pan Musálek. Paní starostka požádala MVDr. Besucha, zda by mohl 

nájemcům, kteří si mu stěžují, říct, aby se dostavili se stížností na úřad, že se jí bude zabývat. 

6) Pan Křížek se zeptal, co se děje Na Hraničce. Paní starostka sdělila, že se jedná o pozemek soukromého 

vlastníka, který má právo přístupu po obecní cestě, zažádal si o věcné břemeno přístupu, které mu nebylo 

schváleno, v této věci se také obracel na MMO. V současné době je veden soudní spor s MOb. 
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Na závěr starostka, paní Jolana Kavalková, poděkovala členům zastupitelstva za účast. 

 

 

 

 

V Martinově dne 19.06.2019 

 
 
 

Jolana Kavalková v.r. 
starostka 

Ing. Jiří Ďurák v.r. 

místostarosta 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Dagmar Lapešová, DiS. v.r.  Správnost ověřili:  Karel Civín v.r.  

        Bc. Michal Stebelak v.r. 
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